
Protokół nr XIV/2000 
 z XIV Sesji Zwyczajnej 

Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 26 maja 2000 r. 

 
 

Ad.1. 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – Pan Eugeniusz 

Gajewski – na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził 
prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie 
Przewodniczący powitał przybyłych gości zgodnie z załącznikiem nr 2.  

Następnie Przewodniczący, na wniosek Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku Publicznego, zaproponował przeniesienie w porządku obrad punkt 18 
do punktu 4 oraz o wykreślenie punktu 8. W związku z tym, że innych uwag nie 
zgłoszono Przewodniczący zarządził głosowanie nad zmienionym porządkiem 
obrad, w którym 49 członków posiedzenia głosowało jednogłośnie za jego 
przyjęciem.  

W dalszej części Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu z XIII 
Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 18 kwietnia 2000 r. Radny Wiesław 
Szczygieł poprosił o podanie nazwisk osób, które zaprojektowały herby 
przedstawione na poprzedniej sesji. W związku z tym, że pozostali Radni uwag 
nie zgłosili Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 49 obecnych 
członków Rady jednogłośnie przyjęło niniejszy protokół. 
 
Ad.2. 
 Przewodniczący powiadomił Radę o pracach Komisji Herbowej z 
Komisją Kultury, Sportu i Turystyki nad wyłonieniem jednego projektu herbu. 
Zdecydowane poparcie obu Komisji uzyskał projekt autorstwa Aleksandra 
Widyńskiego zaproponowany przez Komisję Kultury, Sportu i Turystyki. 
Natomiast twórcami projektu wybranego podczas konkursu przez Komisję 
Herbową, są Sylwia Wiśniewska i Krzysztof Kokosza. Następnie Pan Eugeniusz 
Gajewski poinformował, że wszystkie projekty, które wpłynęły na konkurs 
herbowy zostaną wystawione w Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko – 
Pomorskiej w Wejherowie. Ponadto stwierdził, iż pochodną herbu  jest flaga, 
dlatego zostały przygotowane jej wersje. Podczas przerwy Komisja Kultury, 
Sportu i Turystyki z Komisją Herbową wybiorą najciekawszy projekt flagi. 
Wobec powyższego na następną sesję zostaną przedstawione herb i flaga po 
otrzymaniu akceptacji komisji, działającej przy ministerstwie.  
 Ponadto Przewodniczący poinformował, iż z inicjatywy Komisji Promocji 
i Ochrony Zdrowia odbywają się spotkania z pracownikami służby zdrowia, 
dotyczące prywatyzacji usług medycznych. Wszystkie osoby zainteresowane 
ową sprawą mogą włączyć się do współpracy. 
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 Następnie Pani Alina Mańdziuk przedstawiła opinię prawną, dotyczącą 
przedstawienia przez Radę Powiatu opinii na temat budowy hipermarketu w 
Rumi, stanowiącą załącznik nr 3. 
Ad.3. 
 Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami (załącznik nr 4) przedstawił 
Starosta Powiatu – Pan Grzegorz Szalewski.  
 Ponadto Starosta poinformował i poprosił o wyrażenie ewentualnych 
uwag przez członków Rady na temat pełnienia przez niego 2 dyżurów 
miesięcznie w pogotowiu ratunkowym w Wejherowie i Rumi w celu utrzymania 
kontaktu z pracą zawodową. Radni nie zgłosili uwag do wyżej wymienionej 
prośby. 

Następnie Radny Wiesław Sikora zwrócił się z pytaniem, dotyczącym 
określenia położenia budynków stanowiących kompleks administracyjny. 
Starosta wyjaśnił zebranym, które budynki należą do owego kompleksu. 
 
Ad.4. 
 Przewodniczący Rady poinformował, iż debatę, dotyczącą 
bezpieczeństwa i porządku publicznego przygotowała odpowiednia Komisja 
Stała, działająca przy Radzie Powiatu Wejherowskiego. Wobec powyższego 
głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego - 
Pan Tadeusz Wolski, przedstawiając ogrom sprawy i instytucje wykonujące 
zadania z zakresu szeroko pojętego bezpieczeństwa, czyli: 
- Państwową Straż Pożarną, 
- Policję, 
- Ochotniczą Straż Pożarną, 
- Zarządzanie Kryzysowe. 
Przedstawiciele wyżej wymienionych instytucji zostali zaproszeni na sesję, w 
celu przedstawienia sytuacji bezpieczeństwa w Powiecie. Radny Tadeusz 
Wolski poinformował również o wspólnym projekcie Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku Publicznego z odpowiednimi instytucjami i Starostwem nad 
opracowaniem programu przeciwdziałania przestępczości i patologii społecznej.  
 W dalszej części głos zabrali: 
 Starszy Kapitan Kazimierz Grubba – Zastępca Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej, którego wystąpienie stanowi załącznik nr 5. 
 Komendant Powiatowej Policji – Podinspektor Jarosław Soliński, którego 

wystąpienie stanowi załącznik nr 6. 
 Prezes Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych – 

Mirosław Józefowicz, którego wystąpienie stanowi załącznik nr 7. 
 Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Bernard Hinz, którego 

wystąpienie stanowi załącznik nr 8. 
Po czym Przewodniczący ogłosił 10 min przerwę. 
Po przerwie głos zabrał Radny Marian Nikiel, przypominając członkom 

Rady o podjętych w roku 1996 z inicjatywy Komendanta Rejonowego Straży 
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Pożarnej działaniach z gminami ówczesnego Rejonu Wejherowskiego pod 
hasłem „zintegrowanego ratownictwa”. Działania, które podjęto na terenie 
Powiatu Wejherowskiego, były prekursorskie w skali całego kraju i oparte o 
skromne środki materialne. Ponadto poinformował, iż Powiat Wejherowski i 
Powiat Grodzki mają zaproponować model dla całego kraju w oparciu o KBN. 
Natomiast niepokoi Radnego nadmierne, nieracjonalne rozrastanie się pewnych 
służb, które dublują funkcjonujące formy administracji zespolonej.   

Starosta ustosunkował się do uwag, które zostały przedstawione przez 
przedmówcę, stwierdzając iż „grosz publiczny” w Starostwie jest wydawany 
zgodnie z procedurą. Poinformował również o pracach, mających na celu 
połączenie Zarządzania Kryzysowego w Powiecie Wejherowskim z 
odpowiednim wydziałem z Powiatu Puckiego. Ponadto Starosta podziękował 
Przewodniczącemu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – 
Tadeuszowi Wolskiemu oraz gościom za przygotowanie debaty. 

Wówczas Radny Tadeusz Wolski stwierdził, iż jest to spotkanie 
informacyjne, ponieważ rozległość problemu bezpieczeństwa w Powiecie jest 
znacznie większa, dlatego wystąpiono o powołanie Stowarzyszenia Bezpieczny 
Powiat. Ponadto został zgłoszony pisemny wniosek do Przewodniczącego Rady 
o zapraszanie na wszystkie sesje zwyczajne przedstawicieli służb 
bezpieczeństwa. 
 
Ad.5. 

Następnie Przewodniczący udzielił głosu Pani Iwonie Romanowskiej, 
która przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
powołania Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportu w Wejherowie - 
druk nr 155.  

Członkowie Rady nie zgłosili uwag do niniejszego projektu. Wobec 
powyższego Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie, w którym 49 obecnych 
członków Rady głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej uchwały. 
Uchwała została przyjęta. 
 
Ad.6. 
 Sekretarz - Pan Jacek Lass - w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił 
projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego  w sprawie zmiany Uchwały 
Nr VII/68/99 Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 28.06.1999 r. w sprawie 
wyrażania zgody na ustalenie wartości jednego punktu w złotych - druk  
nr  153A.  
 Do projektu wniesiono następujące uwagi: 
- Radny Stanisław Krawiec w imieniu Klubu SLD zwrócił uwagę na istniejące 

dysproporcje w punktach, ponieważ pracownicy na podobnych stanowiskach 
nie zarabiają tyle samo w różnych instytucjach. Pan Jacek Lass wyjaśnił, że 
punktów nie można odnosić do wynagrodzeń, ponieważ kierownicy 
samodzielnie ustalają wynagrodzenie na podstawie tabel. Ponadto Sekretarz 
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uważa, iż prace mogą być porównywalne lecz nie koniecznie takie same, 
dlatego też płaca pracowników na podobnych stanowiskach może być taka, 
ale nie musi.  

- Radny Wiesław Sikora zapytał: czy zmiana wartości jednego punktu w 
złotych będzie wiązała się z podwyżkami płac ? Ponownie Pan Jacek Lass 
wyjaśnił, że każda jednostka otrzymała z budżetu na płace określoną kwotę. 
Natomiast kierownicy na podstawie tabel i w ramach posiadanych środków 
mogą odpowiednio nimi dysponować. 

W związku z tym, że innych uwag nie zgłoszono Przewodniczący ogłosił 
głosowanie, w którym 49 obecnych członków Rady głosowało w następujący 
sposób: za 39 głosów, wstrzymało się od głosu 10 osób. Uchwała została 
przyjęta zwykłą większością głosów.  
 
Ad.7. 
 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniający uchwałę w 
sprawie utworzenia wspólnego Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i 
Wejherowskiego - druk nr  154 - przedstawił w imieniu Zarządu Powiatu, Pan 
Jacek Lass – Sekretarz. 

Wobec braku uwag do wyżej wymienionego projektu Uchwały 
Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 49 obecnych członków Rady 
głosowało w następujący sposób: za głosowało 47 osób, przeciw 1 osoba, 
wstrzymała się od głosu 1 osoba. Uchwała została przyjęta zwykłą większością 
głosów.  
 
Ad.8. 
 Starosta Powiatu – Pan Grzegorz Szalewski przestawił kolejny projekt 
Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie - druk nr 157. 
 Zdaniem Radnego Józefa Reszke w zmianach do regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie oraz w schemacie 
organizacyjnym administracji zespolonej Powiatu Wejherowskiego zamiast 
słów „Członek Zarządu” powinno być zapisane „Etatowy Członek Zarządu”. 

W związku z tym, że innych uwag nie zgłoszono Przewodniczący ogłosił 
głosowanie, w którym 49 obecnych członków Rady głosowało w następujący 
sposób: za 38 głosów, wstrzymało się od głosu 11 osób. Uchwała została 
przyjęta zwykłą większością głosów.  
 
Ad.9. 
 Przewodniczący udzielił głosu Pani Iwonie Romanowskiej, która 
przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
zawarcia z Gminą Miasto Wejherowo porozumienia dotyczącego przejęcia 
subwencji na prowadzenie Przedszkola dla dzieci Niesłyszących, 
funkcjonującego w ramach Ośrodka Szkolno - Wychowawczego Nr 2 w 
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Wejherowie - druk nr 156. Ponadto zgłosiła autopoprawkę w imieniu Zarządu 
Powiatu do: 
- tytułu Uchwały, który otrzymał brzmienie: „w sprawie zawarcia z Gminą 

Miasto Wejherowo porozumienia dotyczącego wspólnego wykonywania 
zadań w zakresie prowadzenia Przedszkola dla dzieci Niesłyszących, 
funkcjonującego w ramach Ośrodka Szkolno - Wychowawczego Nr 2 w 
Wejherowie”. 

- w § 1 punkt 1 otrzymał brzmienie: „Wyraża się zgodę na zawarcie z Gminą 
Miasto Wejherowo porozumienia w sprawie wspólnego wykonywania zadań 
w zakresie prowadzenia Przedszkola dla dzieci Niesłyszących, 
funkcjonującego w ramach Ośrodka Szkolno - Wychowawczego Nr 2 w 
Wejherowie”. 

W związku z tym, że członkowie Rady innych uwag nie zgłosili 
Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie, w którym 49 obecnych członków 
Rady głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej uchwały. Uchwała została 
przyjęta. 
 
Ad.10. 
 Następnie Przewodniczący udzielił głosu Pani Janinie Szalskiej - Skarbnik 
Powiatu, która przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie ustalenia zasad udzielania, kontrolowania wydatkowania i rozliczania 
dotacji z budżetu powiatu dla podmiotów nie zaliczanych do sektora finansów 
publicznych, realizujących zlecone zadania z zakresu zadań publicznych 
należących do powiatu - druk nr 152 A.  
 Wówczas głos zabrał Radny Mariusz Mówka, który po zapoznaniu się z 
treścią regulaminu do Uchwały złożył wniosek o zdjęcie go z porządku obrad, w 
związku z licznymi błędami, niekonsekwencjami i budzącymi wątpliwość 
rozwiązaniami, a mianowicie: 
- w tekście używa się zamiennie kilku określeń projektów, mających być 

przedmiotem dofinansowania: zadanie, działanie, program, przedsięwzięcie 
- w § 1 jest mowa o klubach sportowych. Ustawa o kulturze fizycznej 

dopuszcza 2 formy działalności klubu - jako stowarzyszenia i spółki akcyjnej 
natomiast z treści Uchwały wynika, że dofinansowanie mogą otrzymać 
organizacje typu non-profit, więc należy treść punktu uściślić. Należy treść 
pkt.3 odnieść do obowiązującej Ustawy o zbiórkach publicznych. Nie wydaje 
się celowe dofinansowanie organizacji zbiórek publicznych. 

- w § 3 w związku z tym, że dofinansowaniem objąć można zadania publiczne 
powiatu a w § 2 określone są rodzaje kosztów nie podlegających 
refinansowaniu można z wyliczenia szczegółowych zadań do finansowania 
zrezygnować. 

- wątpliwości budzi treść § 2 pkt. 2, ponieważ zasadą powinno być to, iż nie 
refinansuje się kosztów wynagrodzeń osób zatrudnionych w organizacji. 
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- § 6 pkt. 1d powinien mówić o liczbie beneficjantów projektu, pkt. 2 
uprecyzyjnić zapis: „o zasięgu ogólnodostępnym” 

- należy określić jasno relacje między Komisją oceniającą a Zarządem.   
- w § 9 należy uściślić w jakich sytuacjach i w jaki sposób dzielone będą 

niewykorzystane środki w danym roku 
- między § 10 a § 4 pkt. 3 występuje sprzeczność. Regulamin nie zakłada 

finansowania projektów wykraczających poza rok 2000. W ogóle nie mówi o 
czasie trwania projektów 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji Stałych 
o wyjaśnienie wydania pozytywnych opinii podczas obrad Komisji: 
 Przewodniczący Komisji Organizacyjno – Prawnej Pan Marek Labuda 

wobec uzyskanych informacji wnosi o przeniesienie owego druku na 
następną sesję. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Józef Reszke stwierdził, iż 
na posiedzeniu Komisji nie opiniowano wyżej wymienionego projektu 
Uchwały. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej Pan Krzysztof Krzemiński 
również   stwierdził, iż na posiedzeniu Komisji nie opiniowano owego 
projektu Uchwały. 

Wobec powyższego Starosta Powiatu – Pan Grzegorz Szalewski złożył 
wniosek o zdjęcie punktu 10 z porządku obrad i o ponowne rozpatrzenie na 
posiedzeniach Komisji projektu Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego 
zawartego na druku nr 152 A w sprawie ustalenia zasad udzielania, 
kontrolowania wydatkowania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu dla 
podmiotów nie zaliczanych do sektora finansów publicznych, realizujących 
zlecone zadania z zakresu zadań publicznych należących do powiatu. 

Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad wyżej wymienionym 
wnioskiem Starosty, w którym 49 obecnych członków Rady głosowało 

jednogłośnie za jego przyjęciem.  
Następnie Przewodniczący ogłosił przerwę, podczas której Komisja 

Kultury, Sportu i Turystyki wraz z Komisją Herbową wybiorą propozycję flagi 
dla Powiatu. 
 
Ad.11. 
 Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący, udzielając głosu Pani 
Janinie Szalskiej - Skarbnik Powiatu, która przedstawiła projekt Uchwały Rady 
Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu na rok 2000 - 
druk nr 159. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie, w którym 
49 obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób: za 48 głosów, 
wstrzymała się od głosu 1 osoba. Uchwała została przyjęta zwykłą większością 
głosów.  
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Ad.12. 
 Przewodniczący udzielił głosu Pani Gabrieli Lisius, która przedstawiła 
projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powołania komisji 
konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Redzie - druk nr  147. Następnie Radna 
zwróciła się z prośbą o składanie kandydatur na członków Komisji Konkursowej 
zawartej w § 2: 
 Wniosek 1 zgłosił Radny Andrzej Zieleniewski w imieniu Klubu AWS, a 

mianowicie:  
- na przewodniczącego – Jana Domańskiego,  
- na członka - Macieja Tamkuna. 

 Wniosek 2 zgłosił Przewodniczący Komisji Edukacji – Maciej Tamkun, a 
mianowicie: 

- na członka – Piotra Mazurowskiego. 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad 

wnioskiem 1, w którym 49 obecnych członków Rady głosowało w następujący 
sposób: 38 osób za przyjęciem wniosku, przeciw 4 osoby, wstrzymało się od 
głosu 7 osób. 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad projektem 
Uchwały, w którym 49 obecnych członków Rady głosowało w następujący 
sposób: za 36 głosów, wstrzymało się od głosu 13 osób. Uchwała została 
przyjęta zwykłą większością głosów.  
 
Ad.13. 
 Ponownie Przewodniczący udzielił głosu Pani Gabrieli Lisius, która 
przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 w Rumi  
- druk nr  148. Jak przy poprzedniej Uchwale Radna zwróciła się z prośbą o 
składanie kandydatur na członków Komisji Konkursowej zawartej w § 2: 
 Wniosek 1 zgłosił Radny Andrzej Zieleniewski w imieniu Klubu AWS, a 

mianowicie:  
- na przewodniczącego – Jana Domańskiego,  
- na członka - Macieja Tamkuna. 

 
 Wniosek 2 zgłosił Przewodniczący Komisji Edukacji – Maciej Tamkun, a 

mianowicie: 
- na członka – Elżbietę Rogala - Kończak. 

Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad wnioskiem 1, w którym 49 
obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób: 36 osób za 
przyjęciem wniosku, przeciw 12 osób, wstrzymała się od głosu 1 osoba. 

Wówczas głos zabrał Radny Jerzy Liszniański, który stwierdził, iż 
głosowanie na przewodniczącego i na członka Komisji Konkursowej powinno 
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odbyć się osobno. Zdaniem Przewodniczącego Rady głosowanie zostało 
przeprowadzone poprawnie, ponieważ głosowanie odbyło się nad wnioskiem a 
nie nad osobami. Ponadto zwrócił się do Radcy Prawnego o wyrażenie opinii. 
Zdaniem Pani Aliny Mańdziuk powinno odbyć się głosowanie nad wnioskiem 2. 
Ponadto stwierdziła, że głosowanie wniosku 1 jest prawidłowe, lecz Klubu 
AWS powinien w przyszłości składać wnioski z 2 części, nad którymi osobno 
przeprowadzono by głosowanie. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady unieważnił poprzednie 
głosowanie nad wnioskiem 1. 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad kandydaturą 
Pana Jana Domańskiego na przewodniczącego Komisji Konkursowej, w którym 
49 obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób: 23 osoby za 
przyjęciem wniosku, wstrzymało się od głosu 6 osób. W głosowaniu 20 osób nie 
brało udziału.  

Wówczas Radna Danuta Karcz przypomniała, iż należy wrócić do punktu 
12 porządku obrad, z czym zgodził się Przewodniczący. 

W dalszej części Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad 
kandydaturą Pana Macieja Tamkuna na członka Komisji Konkursowej, w 
którym 49 obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób: 23 osoby 
za przyjęciem wniosku, przeciw 14 osób. Jedna osoba nie brała udziału w 
głosowaniu. 

W związku z powyższym § 2 otrzymuje brzmienie: „W skład Komisji 
Konkursowej jako przedstawiciele organu prowadzącego wchodzą: 
1. Jan Domański -  przewodniczący 
2. Maciej Tamkun - członek (…)” 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad projektem 
Uchwały, w którym 49 obecnych członków Rady głosowało w następujący 
sposób: za 24 głosy, wstrzymało się od głosu 14 osób. Jedna osoba nie brała 
udziału w głosowaniu. Uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów, po 
czym Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady i udzielił głosu Radnemu 
Stanisławowi Krawiec, który w imieniu Klubu SLD złożył wnioski: 
1. o reasumpcję od druku 147, 
2. o reasumpcję głosowania nad drukiem 148, ponieważ uważa, że w pierwszej 

kolejności powinien być głosowany wniosek Komisji Edukacji. 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad 

wnioskiem Klubu SLD, czyli nad unieważnieniem głosowań w punktach 12 i 13 
porządku obrad i o powtórne przeprowadzenie dyskusji nad projektami Uchwał 
zawartymi na drukach 147 i 148, w którym 49 obecnych członków Rady 
głosowało w następujący sposób: za 44 głosy, wstrzymało się od głosu 5 osób.  
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Ad.12. 
 Przewodniczący Rady ponowił debatę nad projektem Uchwały Rady 
Powiatu Wejherowskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Redzie - druk nr  147. Po czym zwrócił się z prośbą o 
składanie kandydatur na członka Komisji Konkursowej zawartej w § 2: 
 Radny Andrzej Zieleniewski w imieniu Klubu AWS na członka Komisji 

Konkursowej zgłosił Macieja Tamkuna. 
 Radny Maciej Tamkun w imieniu Komisji Edukacji na członka Komisji 

Konkursowej zgłosił Piotra Mazurowskiego. 
Radny Stanisław Krawiec w imieniu Klubu SLD wniósł o 5 min przerwę, 

na co Przewodniczący Rady wyraził zgodę. 
Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej 

Elżbiecie Rogala – Kończak, która w imieniu Klubu UW wycofała kandydatów 
na członków Komisji Konkursowej wyłonionych podczas posiedzenia Komisji 
Edukacji. 

Następnie Radny Stanisław Krawiec w imieniu Klubu SLD wycofał 
kandydatów na członków Komisji Konkursowej wyłonionych podczas 
posiedzenia Komisji Edukacji, czyli Wiesława Sikorę i Piotra Mazurowskiego. 

W dalszej części Przewodniczący Rady zwrócił się do kandydatów na 
członka Komisji Konkursowej: 
 Radny Maciej Tamkun zgodził się na wytypowanie swojej kandydatury. 
 Kandydaturę Radnego Piotra Mazurowskiego, ze względu na nieobecność na 

sesji, wycofał Przewodniczący Klubu SLD – Stanisław Krawiec. 
Przewodniczący Komisji Edukacji Maciej Tamkun stwierdził, iż Komisja 

jest organem opiniotwórczym. Natomiast, wobec wycofywania przez Kluby 
kandydatur wyłonionych podczas obrad Komisji, Radny zaproponował nie 
poddawanie ich pod głosowanie.  

Wobec powyższego Przewodniczący Rady przyjął do wiadomości 
wniosek Pana Stanisława Krawca o wycofanie kandydatów z Klubu SLD, lecz 
ogłosił głosowanie nad kandydaturą Piotra Mazurowskiego na członka Komisji 
Konkursowej, w którym 49 obecnych członków Rady głosowało w następujący 
sposób: żaden z członków nie głosował za, nikt się nie wstrzymał od głosu i nikt 
nie był przeciwny. 

Wówczas Starosta Powiatu wystąpił z wnioskiem, aby przewodniczącym 
Komisji Konkursowej został Pan Jan Domański.  

Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad wyżej wymienionym 
wnioskiem, w którym wśród 49 obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło 
udział 28 Radnych, w następujący sposób: za 23 głosy, wstrzymało się od głosu 
5 osób. 

Ponownie Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad projektem 
Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zawartym na druku 147, w którym 
wśród 49 obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, w 
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następujący sposób: za 23 głosy, wstrzymała się od głosu 1 osoba. Uchwała 
została przyjęta zwykłą większością głosów.  
 
Ad.13 
 Również Przewodniczący Rady ponowił debatę nad projektem Uchwały 
Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w 
celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących Nr 1 w Rumi - druk nr  148. Następnie zwrócił się z prośbą 
o składanie kandydatur na członka Komisji Konkursowej zawartej w § 2: 
 Radny Andrzej Zieleniewski w imieniu Klubu AWS na członka Komisji 

Konkursowej zgłosił Macieja Tamkuna. 
 Radny Maciej Tamkun w imieniu Komisji Edukacji na członka Komisji 

Konkursowej zgłosił Elżbietę Rogala - Kończak. 
Z zapytaniem o zgodę o wytypowanie kandydatury na członka Komisji 

Konkursowej Przewodniczący Rady zwrócił się do wyżej wymienionych osób: 
 Radny Maciej Tamkun zgodził się na wytypowanie swojej kandydatury. 
 Radna Elżbieta Rogala – Kończak wycofała swoją kandydaturę. 

Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad kandydatem na członka 
Komisji Konkursowej – Maciejem Tamkun, w którym wśród 49 obecnych 
członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, w następujący sposób: 
za 23 głosy, wstrzymała się od głosu 1 osoba. 
 Następnie Starosta Powiatu wytypował kandydata na przewodniczącego 
Komisji Konkursowej  - Pana Jana Domańskiego. 

W związku z tym, że innych osób nie zgłoszono Przewodniczący Rady 
ogłosił głosowanie nad kandydatem na przewodniczącego Komisji Konkursowej 
– Janem Domańskim, w którym wśród 49 obecnych członków Rady w 
głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, w następujący sposób: za 23 głosy, 
wstrzymała się od głosu 1 osoba. 

Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad projektem Uchwały Rady 
Powiatu Wejherowskiego zawartym na druku 148, w którym wśród 49 
obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, będących za 
przyjęciem niniejszej Uchwały. Wobec powyższego Uchwała została przyjęta 
zwykłą większością głosów.  
 
Ad.14. 
  Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Janowi 
Domańskiemu, który przedstawił projekt Uchwała Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Ośrodka Szkolno - 
Wychowawczego Nr 2 dla Niesłyszących w Wejherowie - druk nr  149. Ponadto 
Radny zwrócił się z prośbą o składanie kandydatur na członka Komisji 
Konkursowej zawartej w § 2: 
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 Radny Andrzej Zieleniewski w imieniu Klubu AWS na członka Komisji 
Konkursowej zaproponował Kazimierza Bistroń. 

 Radny Maciej Tamkun w imieniu Komisji Edukacji na członka Komisji 
Konkursowej zaproponował Stefana Mazur. 

W dalszej części Przewodniczący Rady zwrócił się do wyżej 
wymienionych osób z zapytaniem o zgodę o wytypowanie kandydatury na 
członka Komisji Konkursowej: 
 Radny Kazimierz Bistroń zgodził się na wytypowanie swojej kandydatury. 
 Radny Stefan Mazur wycofał swoją kandydaturę. 

Wówczas Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie, nad kandydatem na 
członka Komisji Konkursowej – Kazimierzem Bistroń, w którym wśród 49 
obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, w 
następujący sposób: za 23 głosy, wstrzymała się od głosu 1 osoba. 

 Starosta Powiatu wytypował kandydatkę na przewodniczącą Komisji 
Konkursowej  - Panią Gabrielę Lisius.  

W związku z tym, że innych osób nie zgłoszono Przewodniczący Rady 
ogłosił głosowanie nad kandydaturą na przewodniczącą Komisji Konkursowej – 
Gabrielą Lisius, w którym wśród 49 obecnych członków Rady w głosowaniu 
wzięło udział 24 Radnych, w następujący sposób: za 23 głosy, wstrzymała się od 
głosu 1 osoba. 
 Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad projektem Uchwały Rady 
Powiatu Wejherowskiego zawartym na druku 149, w którym wśród 49 
obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, będących za 
przyjęciem niniejszej Uchwały. Wobec powyższego Uchwała została przyjęta 
zwykłą większością głosów. 
 
Ad.15. 
 Kolejny projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko dyrektora Liceum Technicznego w Strzepczu - druk nr  150 -  w 
imieniu Zarząd Powiatu przedstawił Radny Jan Domański. Również zwrócił się 
z prośbą o składanie kandydatur na członka Komisji Konkursowej zawartej  
w § 2: 
 Radny Maciej Tamkun w imieniu Komisji Edukacji na członka Komisji 

Konkursowej zaproponował Wiesława Sikorę. 
 Radny Andrzej Zieleniewski w imieniu Klubu AWS na członka Komisji 

Konkursowej zaproponował Kazimierza Bistroń. 
Wówczas Przewodniczący Rady zwrócił się do wyżej wymienionych 

osób z zapytaniem o zgodę o wytypowanie kandydatury na członka Komisji 
Konkursowej: 
 Radny Kazimierz Bistroń zgodził się na wytypowanie swojej kandydatury. 
 Radny Wiesław Sikora wycofał swoją kandydaturę. 
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie, nad 
kandydatem na członka Komisji Konkursowej – Kazimierzem Bistroń, w 
którym wśród 49 obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 
Radnych, w następujący sposób: za 23 głosy, wstrzymała się od głosu 1 osoba. 

Następnie Starosta Powiatu wytypował kandydatkę na przewodniczącą 
Komisji Konkursowej  - Panią Gabrielę Lisius.  

W związku z tym, że innych osób nie zgłoszono Przewodniczący Rady 
ogłosił głosowanie nad kandydaturą na przewodniczącą Komisji Konkursowej – 
Gabrielą Lisius, w którym wśród 49 obecnych członków Rady w głosowaniu 
wzięło udział 24 Radnych, w następujący sposób: za 23 głosy, wstrzymała się od 
głosu 1 osoba. 

Ponownie Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad projektem 
Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zawartym na druku 150, w którym 
wśród 49 obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, 
będących za przyjęciem niniejszej Uchwały. Wobec powyższego Uchwała 
została przyjęta zwykłą większością głosów. 
 
Ad.16. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Janowi Domańskiemu, który 
przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko dyrektora Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka sportu w 
Wejherowie – druk nr  158. Ponadto Radny zwrócił się z prośbą o składanie 
kandydatur na członka Komisji Konkursowej zawartej w § 2: 
 Radny Andrzej Zieleniewski w imieniu Klubu AWS na członka Komisji 

Konkursowej zaproponował Jerzego Conradi. 
 Radny Maciej Tamkun w imieniu Komisji Edukacji na członka Komisji 

Konkursowej zaproponował swoją osobę. 
W dalszej części Przewodniczący Rady zwrócił się do wyżej 

wymienionych osób z zapytaniem o zgodę o wytypowanie kandydatury na 
członka Komisji Konkursowej: 
 Radny Jerzy Conradi zgodził się na wytypowanie swojej kandydatury. 
 Radny Maciej Tamkun wycofał swoją kandydaturę. 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie, nad kandydatem na 
członka Komisji Konkursowej – Kazimierzem Bistroń, w którym wśród 49 
obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, w 
następujący sposób: za 23 głosy, wstrzymała się od głosu 1 osoba. 

Wówczas Starosta Powiatu wytypował kandydata na przewodniczącego 
Komisji Konkursowej  - Pana Macieja Tamkun. 

W związku z tym, że innych osób nie zgłoszono, a Pan Maciej Tamkun 
wyraził zgodę, Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad jego kandydaturą 
na przewodniczącego Komisji Konkursowej, w którym wśród 49 obecnych 
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członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, w następujący sposób: 
za 23 głosy, wstrzymała się od głosu 1 osoba. 

Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad projektem Uchwały Rady 
Powiatu Wejherowskiego zawartym na druku 158, w którym wśród 49 
obecnych członków Rady w głosowaniu wzięło udział 24 Radnych, będących za 
przyjęciem niniejszej Uchwały. Wobec powyższego Uchwała została przyjęta 
zwykłą większością głosów. 
 
Ad.17. 

W dalszej części Przewodniczący zwrócił się do Radnych z zapytaniem o 
uwagi do sprawozdania Zarządu z prac między sesjami, gdzie: 
 Radny Stanisław Krawiec zwrócił się z pytaniem, dotyczącym punktu 17 w 

sprawozdaniu, a mianowicie: 
- na czym polegać będzie ocena pracy zawodowej dyrektorów,  
- jakie kryteria będą stosowane 
- na podstawie jakich dokumentów Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki owych ocen dokona,  
- czy Radni dokumenty, o których mowa, otrzymają wcześniej oraz 
- czy jakiekolwiek Komisje, w tym Komisja Organizacyjno – Prawna, 

otrzymają do zaopiniowania wyżej wymienione dokumenty ?. 
Wobec powyższych zapytań Starosta udzielił głosu Naczelnikowi Wydziału 
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – Pani Iwonie Romanowskiej, która 
wyjaśniła, iż zgodnie z kartą nauczyciela organ prowadzący zobowiązany 
jest do dokonywania oceny pracy dyrektorów placówek podległych, na 
wniosek osoby zainteresowanej. W związku z wpłynięciem wniosku do 
Starostwa konieczne było upoważnienie Naczelnika do przygotowania 
niezbędnej dokumentacji. Wyjaśniła, iż oceny dyrektora dokonuje się na 
podstawie opinii uzyskanej z Kuratorium Oświaty oraz ze struktur 
związkowych Solidarności i ZNP. Następnie organ prowadzący w oparciu o 
uzyskane opinie wydaje całościową ocenę. Przepisy prawa i karta 
nauczyciela nie określają dodatkowych ocen dokonywanych przez Komisje. 
Uzyskaną opinię podpisuje pracodawca, czyli w tym przypadku Starosta. 
Również Radca Prawny Pani Alina Mańdzik stwierdziła, iż Starosta zgodnie 
z Ustawą o samorządzie powiatowym art. 32 ust 2 pkt. 5 Starosta może 
upoważniać Naczelników Wydziałów do podejmowania określonych 
czynności, wobec czego Uchwała Zarządu Powiatu Wejherowskiego 
nr 240/92/2000 jest zgodna z prawem.  

 Pan Jerzy Liszniański zwrócił się z pytaniem: na jakiej podstawie zostały 
przedstawione Radnym opinie pozytywne Komisji Polityki Gospodarczej i 
Komisji Finansów i Budżetu wraz z numerami protokołów, dotyczące 
projektu Uchwały Powiatu Wejherowskiego zawartej na druku 152 A w 
sprawie ustalenia zasad udzielania, kontrolowania wydatkowania i 
rozliczania dotacji z budżetu powiatu dla podmiotów nie zaliczanych do 
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sektora finansów publicznych, realizujących zlecone zadania z zakresu zadań 
publicznych należących do powiatu ?. Naczelnik Biura Rady i Zarządu 
Powiatu Pani Ewa Puchowska wyjaśniła, iż obie Komisje opiniowały ową 
Uchwałę, a Przewodniczący Komisji międzyczasie nieoficjalnie wycofali 
swoje wypowiedzi. Ponadto Przewodniczący Rady stwierdził, iż protokoły są 
dostępne w Burze Rady, więc jeżeli Radni mają wątpliwości mogą osobiście 
sprawdzić zapiski w owych dokumentach. 

 Radny Józef Reszke zwrócił się z pytaniami, dotyczącymi: 
- regulaminu udzielania stypendium i danych osoby, która je otrzymała, 
- postępów w prywatyzacji Izby Wytrzeźwień, 
- powołania Powiatowego Konserwatora Zabytków. 
Odpowiedzi udzielił Starosta stwierdzając, iż Komisja Polityki Gospodarczej 
i Komisja Finansów i Budżetu negatywnie zaopiniowały powstanie 
stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków, więc sprawa została 
zamknięta. Natomiast jeżeli chodzi o prywatyzację usług Izby Wytrzeźwień 
to prowadzone są prace nad przeprowadzeniem przetargu na prowadzenie 
takiego samego systemu usług, ale przez prywatnego przedsiębiorcę. 
Następnie Starosta powiadomił, iż na pytanie, dotyczące stypendium udzieli 
odpowiedzi na piśmie, bądź na następnej sesji. Wyjaśnił, iż kwota 
stypendium jednorazowo wynosiła 500 zł.  

 Radna Stanisława Bujanowicz zadała pytania, dotyczące: 
- skutków finansowych w budżecie Starostwa spowodowanych przez 

dofinansowanie biletów miesięcznych dla młodzieży, 
- określenia konkretnej kwoty na remonty przeprowadzane w budynkach 

Starostwa Powiatowego i komputeryzację. 
Starosta wyjaśnił, iż dofinansowanie biletów dla młodzieży ustalone jest w 
wysokości 50 %, a dla studentów 70 %. Niestety podanie kwoty globalnej 
będzie możliwe dopiero we wrześniu br., a 25.000 zł zarezerwowane na ten 
cel w skali roku może nie wystarczyć. Natomiast kosztów remontów 
budynków Starosta nie jest w stanie określić, ponieważ nie ma odpowiedniej 
dokumentacji, a przypuszczalna wartość – zdaniem Starosty - może wynosić  
od 7 – 8 mln zł. Ponadto jeżeli chodzi o komputeryzację, to nie jest ona 
dokończona, a komputer jest taką rzeczą, którą trzeba co kilka lat 
modernizować, więc rok rocznie problem ten będzie się powielał. 

 Radna Elżbieta Rogala – Kończak zwróciła się z prośbą do Starosty o 
przybliżenie obszaru, na którym ma działać Regionalny Komitet Sterujący 
działaniami w zakresie restrukturyzacji ochrony zdrowia – zawarty w 
punkcie 36 sprawozdania. Starosta wyjaśnił, iż Minister Zdrowia i Opieki 
Społecznej Pani Franciszka Cegielska w pracy ministerstwa wprowadziła 
komitety, sterujące dotyczące restrukturyzacji, bądź likwidacji służby 
zdrowia. Wyżej wymieniony Komitet działa w skali całego kraju, a biorą w 
nim udział przedstawiciele ministerstwa i poszczególnych samorządów 
wojewódzkich. Na szczeblu regionalnym województwa pomorskiego biorą w 
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nim udział przedstawiciele organów założycielskich, które prowadzą służbę 
zdrowia. Na konwencie Starostów wyłoniono dwóch przedstawicieli do 
Regionalnego Komitetu Sterującego, a mianowicie Starostę Puckiego i 
Kościerskiego. Wyżej wymieniony Komitet ma dzielić pieniądze, które trafią 
do regionu z Ministerstwa Zdrowia. 

Wobec braku innych uwag do sprawozdania Zarządu z prac między 
sesjami Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 
 
Ad.18. 
 Radny Mariusz Mówka zwrócił się do Zarządu Powiatu, z zapytaniem, 
dotyczącym prowadzenia czynności, mających na celu stwierdzenie klęski suszy 
w Powiecie. Starosta wyjaśnił, iż Zarząd nie spotykał się z dzierżawcami, 
ponieważ nie został ogłoszony stan klęski żywiołowej spowodowany brakiem 
opadów. Z rozmów Starosty z Wojewodą Pomorskim wynikało, iż w 
województwie pomorskim taki stan nie zostanie ogłoszony. 
 Jako kolejny głos zabrał Pan Jan Suprunowicz, zapytując o cele 
strategiczne ul. Kosynierów w Rumi, które zadecydowały o wystąpieniu przez  
Powiat o otrzymanie dotacji na modernizację, a w rezultacie przekazanie 
1 mln zł dotacji na ową drogę. Starosta wyjaśnił, iż każdy wniosek, w którym 
zaangażowane są środki gminy powinny być popierane przez Radę. Ponadto Pan 
Grzegorz Szalewski poinformował o wystąpieniu przez Powiat z wnioskiem o 
dofinansowanie ul. Szopena w Wejherowie (drogi prowadzącej do szpitala).  
Gmina Rumia na prace drogowe wydała z własnych środków 6 mln zł, co 
przede wszystkim zdecydowało o przyznaniu jej dotacji. Natomiast o 
strategicznym położeniu owej drogi zadecydowały władze Miasta Rumia, 
decydując się na wysunięcie wniosku o dofinansowanie tej, a nie innej ulicy. 
Zdaniem Starosty drogą strategiczną dla Powiatu jest nawierzchnia łącząca 
Wejherowo z Puckiem, a nie ul. Kosynierów. 
 Następnie Radny Wiesław Sikora zapytał, czy Powiat Wejherowski jest 
właścicielem byłej szkoły podstawowej w Bojanie, która w październiku 1999 r. 
została przekazana Uchwałą Rady Gminy Szemud. Wobec powyższego Starosta 
wyjaśnił, iż Powiat nie jest właścicielem owego budynku, jednocześnie 
dziękując Radnym Gminy Szemud za chęć przekazania szkoły. 
 
Ad.19. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Mariuszowi Mówka, który 
poinformował zebranych o możliwości uzyskania stypendium naukowego dla 
absolwentów matematyki na Uniwersytecie w Stanach Zjednoczonych. 
Ewentualnych zainteresowanych Radny prosi o kontakt. 
 Jako kolejny głos zabrał Radny Dariusz Rytczak, stwierdzając iż Komisje 
działające przy Starostwie mają prawo wyłaniać swoich kandydatów do udziału 
w pracach komisji konkursowych. Zdaniem Radnego nieprawidłową sytuacją 
jest głosowanie inaczej na posiedzeniach Komisji, a inaczej na posiedzeniach 
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Klubu. Takie zachowanie sprawia, iż polityk traci wiarygodność a osoby 
wytypowane stawiane są w niezręcznej sytuacji. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że 11 maja 2000 r. odbyło się 
posiedzenie Kapituły Honorowego Obywatela Powiatu Wejherowskiego, na 
której jednogłośnie wnioskowano o nadanie owego tytułu Profesorowi 
Gerardowi Labudzie. Ponadto zawiadomił zebranych członków Rady, iż 
Komisja, obradująca podczas przerwy wybrała jeden projekt flagi, który 
zostanie przekazany do zaopiniowania wraz z projektem herbu przez Komisję 
Heraldyczną, działającą przy Ministerstwie. 
 Ponownie głos zabrał Radny Dariusz Rytczak, stwierdzając że nie 
otrzymał zawiadomienia o posiedzeniu Kapituły Honorowego Obywatela 
Powiatu Wejherowskiego. Wobec powyższego Starosta Pan Grzegorz 
Szalewski, ze względu na częste nie otrzymywanie korespondencji, zalecił 
wysyłanie wszystkich informacji do Radnego ze zwrotnym potwierdzeniem 
odbioru. 
 
Ad.20. 
 Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia XIV sesji o godzinie 15.30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Załączniki: 
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